Passage blue whale 39
1. The whale is an extremely huge sea animal. The blue whale is the largest living
animal to have ever lived on the planet Earth. Some weighed almost 50 tons.
Their tongues alone can weigh as much as an elephant. Their hearts, as much as
a car. The largest Blue Whales can grow as large as 100 feet long, which is
longer than three school buses put together!
1. الحوت هو حيوان البحر ضخمة للغاية. الحوت الأزرق هو أكبر معيشة الحيوان أن عاشوا على الإطلاق على كوكب الأرض. بعض وزنها حوالي 50 طنا. يمكن لسانهم وحدها أن تزن بقدر الفيل. قلوبهم، بقدر ما
سيارة. أكبر الحيتان الزرقاء يمكن أن تنمو كبيرة مثل 100 قدم طويلة، وهو أطول من ثلاث حافلات مدرسية وضعت معا!
0. Even though blue whales are huge, they eat tiny creatures known as krill. Krill are tiny shrimp-like animals. The whale simply opens its mouth, fills it with
krill and salt water, and filters the water out of plates in its mouth. The blue
whale may eat over 3,6000 kg of krill in a single day!
0. على الرغم من الحيتان الزرقاء ضخمة، فإنها تأكل مخلوقات صغيرة تعرف باسم كريل. الكريل هي الحيوانات الصغيرة مثل الروبيان. الحوت ببساطة يفتح فمه، يملأ مع كريل والمياه المالحة، وفلاتر المياه من لوحات في فمه. الازرق الحوت قد يأكل أكثر من 3،6000 كجم من كريل في يوم واحد!
0. All species of whales give birth to their young alive, usually one at a time. A
blue whale at birth weighs something like four tons. Whales suckle their young
just like other mammals. A baby blue whale is capable of drinking half a ton of
its mother’s rich, thick milk. A baby blue whale (calf) emerges weighing up to
2,7000 kg and up to 8m long. New born whales are helped to the surface of the
water by their mothers and are often encouraged by other females so that they
can take their first breath of air. The calf is suckled in the water, drinking more
than 600 liters of milk each day and gaining about 90kg every day for its first year.
 
0. جميع أنواع الحيتان تلد صغارهم على قيد الحياة، وعادة واحدة في كل مرة. ا الحوت الأزرق عند الولادة يزن شيئا مثل أربعة أطنان. الحيتان، رضع، هم، جرو تماما مثل الثدييات الأخرى. الحوت الأزرق الطفل قادر على شرب نصف طن من حليب الأم الغنية، سميكة. ويظهر حوت أزرق أزرق (عجل) يصل وزنه إلى
2،7000 كجم و حتى 8 متر طويلة. ويساعد الحيتان المولودين حديثا على سطح المياه من قبل أمهاتهم وغالبا ما تشجع من قبل الإناث الأخرى حتى يتسنى لهم يمكن أن تأخذ نفسا أول من الهواء. يتم امتصاص العجل في الماء، وشرب أكثر من ذلك أكثر من 600 لتر من الحليب كل يوم واكتساب حوالي 90kg كل يوم للسنة الأولى.
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Questions
1. The first paragraph is mainly taking about…………….
2. a description for the body of the blue whale
3. the weight and length of the blue whale
4. the blue whale and elephants
5. the blue whale and school buses
6. A Krill is………………….
7. a tiny creature
8. a shrimp-like animal
9. the main food of the blue whale
10. All above are correct
11. The last paragraph is mainly giving good information about…………………
12. the baby blue whale
13. how much milk the baby blue whale can drink
14. the weight of the baby blue whale
15. the mother of the baby blue whale
16. The underline word “suckle” in the last paragraph probably means…………
17. feed from breast
18. feed from bottle
19. give birth
20. gain weight
[bookmark: _GoBack]
